
向计算机病毒说不 

Say “NO” to Computer Viruses 
 

宝、安二人拿着杯去茶水间，见戴着面罩的某员工 
Po and On see that a staff is taking medicine and wear a mask while they are walking 
in the pantry with their hands holding their own cups. 
 
安：近来部门好像很好多同事生病了！ 
On: Many colleagues got sick lately. 
  
宝：对，看来我们都要多注重身体健康。 
Po: That’s so true. I guess we should take good care of ourselves too. 
 

安: 保重身体! 再见! 
On: Bye now. Take care!  

 
宝、安二人此时返回办公室，发现全亦戴着口罩 
Po and On found that Chuen is also wearing a mask while they are coming back to the 
office. 
 
安：阿全，你也生病了？ 
On: Chuen, are you sick too? 
 
全：当然不是！只不过我那组有很多同事病了，为免他们传染我，令我不可以尽

忠职守继续上班，我唯有戴上口罩预防病毒入侵。 
Chuen:  No, I’m not. But many of my teammates got sick and I’m wearing a mask 

just to avoid being infected. You know, if I get sick, I can’t come to the office 
and do my job. 

 
安：你的防范措施真是严密！不过，对于疾病的病毒，你就做了防范，在防范计

算机病毒方面，你又有没有做足功夫呢？ 
On: Your preventive measure against virus is really stringent and proactive. But have 

you done enough to protect your computer from computer viruses? 
 

安：想知道更多有关数据，可以浏览这网址！ 
On: To learn more about information security, visit this website! 
 
www.infosec.gov.hk 


